

TABLE OF CONTENTS 目 录

Analysis and Application of Load Simultaneity Factor in the Transformation of the Medium and Low Voltage Distribution Network

(负荷同时率在中低压配网改造中的分析与应用)

N. GAO, J. Y. ZOU, J. Q. TAN, M. ZHANG, Y. L. ZHANG, Y. S. QI.....63

Multi-Objective Optimal Reactive Power Dispatch with Considering Load Uncertainty

(有考虑负载不确定性的多目标最佳虚功率调度)

R.-H. LIANG, J.-C. WANG.....68

Selection of Surge Arrester in Practical Engineering

(工程实际中避雷器的选择)

Y. J. ZHAO.....78

Operational Risk Assessment of Power System Including Large-Scale Wind Farms

(含大规模风电场的电力系统运行风险评估)

D. Z. CHEN, Y. T. SONG, Y. S. HUANG, Z. X. GAO, A. J. MAO.....81

Application of GPS in the Surveying of Transmission Line Construction

(GPS 在送电线路施工测量中的应用)

W. B. GONG, W. K. GONG.....87

Parametric Modeling and Analysis of Cup Type Transmission Tower Based on APDL

(基于 APDL 的酒杯型输电杆塔参数化建模与分析)

T. Z. GUO, L. YANG, D. D. WANG, X. M. RUI, S. Q. ZHANG, J. Y. LIANG, Q. J. PENG.....91

Study on GIS Intelligentization Transformation Technology and Solution

(GIS 智能化改造技术及实现方案研究)

Q. W. GAO, Y. S. SUN, L. S. BAO, W. J. YU.....97

Intelligent Integrated Power System from a Point of View and Suggestions

(智能一体化电源系统一点认识和建议)

C. X. ZHANG, D. Z. WANG.....102

Design of Power Supply System for Outdoor Equipments in South-to-North Water Diversion

Middle Route Project

(南水北调中线干线工程户外监测设备的智能供电方案设计)

W. F. HUANG, Y. Y. HU.....106